
 

Protokół Nr 10 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
Rady Miasta Zgierza 

z dnia 12 grudnia 2024 roku 

 
 

Posiedzenie prowadził Piotr Matuszewski Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza. 

 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 
Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2025 r. 

4. Działalność stowarzyszeń i klubów sportowych - Międzyszkolny Uczniowski Klub 

Sportowy MUKS Zgierz. 

5. Informacja nt. organizacji imprezy sylwestrowej na terenie miasta. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do Komisji. 

7. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

9. Wolne wnioski. 

10. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

11. Zamknięcie posiedzenia 

 

Pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 
Przewodniczący Komisji Piotr Matuszewski na podstawie listy obecności stwierdził 

quorum i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 

 
Pkt 2 

 
Uwagi do porządku obrad 

 
Brak uwag do porządku obrad. 



 

Pkt 3 

Przyjęcie planu pracy na I półrocze 2025 r. 
 

Radny T. Dziedzic zaproponował, aby temat w marcu został rozszerzony. Żaden 

radny nie zgłosił uwag. 

W głosowaniu za przyjęciem planu pracy na I półrocze 2025 r.: za – 7, przeciw-0, 

wstrzyma. -0. Plan pracy został przyjęty. 

 

Pkt 4 
Działalność stowarzyszeń i klubów sportowych - Międzyszkolny Uczniowski 

Klub Sportowy MUKS Zgierz 
 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Pkt 5 

Informacja nt. organizacji imprezy sylwestrowej na terenie miasta 
 

Sekretarz Miasta Zgierza R. Chocholski omówił planowaną imprezę sylwestrową dla 
seniorów. 

 
Radna E. Gaca zapytała, jakie koszty ponosi miasto w związku z organizacją 

sylwestra. 

 
Sekretarz R. Chocholski powiedział, że zgłaszają się jeszcze chętni, więc o kosztach 

będzie można mówić po zakończonej imprezie. 
 

Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej R. Malinowska 
przedstawiła warunki jakie trzeba spełnić, aby móc wziąć udział w imprezie. 

 
Przewodniczący P. Matuszewski zapytał, na ile par będzie organizowany sylwester. 

 
Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej R. Malinowska 

powiedziała, że obecnie zapisanych jest 275 par, maksymalnie 300 osób. 
 

Radny T. Dziedzic zapytał, ile będzie kosztowała impreza sylwestrowa. 
 

Sekretarz R. Chocholski powiedział, że o poniesionych kosztach mówić będzie 

można po zakończonej imprezie. Dodał, iż w budżecie dostępne środki wynoszą ok. 
55 tysięcy zł. 

 
Radny Ł. Frątczak zapytał, jakie kwoty były przeznaczane w latach poprzednich na 

organizacje imprezy. 
 



 

Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej R. Malinowska 

powiedziała, że kwoty wahały się między 50 – 70 tysięcy złotych. Dodała, iż 
zainteresowanie imprezą wśród seniorów jest duże. 

 

Radny T. Dziedzic wyraził opinie, iż koszty organizacji imprezy powinny być znane, 
ponieważ wiemy jaka kwota jest w budżecie. Zapytał, w jaki sposób informowani są 

seniorzy o tym wydarzeniu. 
 

Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej R. Malinowska 
powiedziała, że jest to tzw. poczta pantoflowa. Dodała, iż w momencie wyrabiania 

karty seniora, seniorzy otrzymują numer telefonu do Centrum Seniora oraz wykres 
planowanych wydarzeń. 

 
Radny S. Szulc zapytał, który to będzie sylwester organizowanych przez miasto. 

 
Naczelnik Wydziału Zdrowia, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej R. Malinowska 

powiedziała, że będzie to siódmy sylwester dla seniorów. 
 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do Komisji. 
 

Brak projektów uchwał zgłoszonych do Komisji. 

Pkt 7 

Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 
 

Przewodniczący P. Matuszewski poinformował, że do Komisji wpłynęły dwa pisma. 

Zaproponował treść odpowiedzi, która została przyjęta w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 0, wstrzyma. -0. 

Pkt 8 

Wolne wnioski 

 

Przewodniczący P. Matuszewski zapytał, o odbiór balonu na MOSiR. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. Łobodziński poinformował, 

że w dniu wczorajszym odbyła się druga próba odbioru końcowego zostały do 

usunięcia dwie usterki. 

Radny T. Dziedzic zapytał, o fotowoltaike na terenie MOSiR. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. Łobodziński powiedział, że 

wskazane zostały dwie obowiązkowe lokalizacje. 

Pkt9 

Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Piotr Matuszewski powiedział, że następne posiedzenie 

odbędzie się w czwartek na tydzień przed sesją. 



 

Pkt 10 

Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 
 

 
Protokołowała 

 

 

 

 


